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1. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden godkendt. 
 

2. Godkendelse af referat. 

Der var intet referat. 
 

3. Meddelelser 

Sanne er langtidssyg, hvilket er uheldigt for nævnet da hun passere det administrative 
så sikkert og godt. Der er en backlog af ubesvarede, afgjorte forhold. Ann Neumann er 
også syg, så Vibeke er hårdt spændt for. 

 

4. Sager 

Der blev givet tilladelse til at bytte et fagmodul på Islamstudier ud med praktik-
elementet i stedet for et andet fordi den studerende var blevet fejlinformeret. 
Studieordningen er urimeligt uoverskuelig. 

En studerende ved islamstudier fik tilladelse til at aflægge sin eksamen på arabisk, da 
det kræves på CBS hvor hun studerer. Vi overvejede en generel dispensation. 

Margaret Mehl fik godkendt nogle ændringer af prøveformer på den japanske 
studieordning. Nævnet vil tage skridt til at ændre ordningen permanent. 

Jens Sejrup fik godkendt en ansøgning om prøveformsændring i japansk sproghistorie. 

En studerende har klaget over et afslag på meritoverførsel ved sydøstasienstudier. Det 
viste sig at nævnet stik mod aftaler og praksis ikke har set sagen – formentlig fordi den 
kom for i sommerferien. Nævnet besluttede ikke at imødekomme ansøgningen, men 
overlod det til SL at formulere et svar. På baggrund af studieordningen besluttede han 
senere at imødekomme halvdelen af ansøgningen, hvilket blev godkendt pr. email 
senere. 



 

5. Eventuelt. 

Intet at bemærke. 
 

 


